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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

írásbeli választ ieénvl8 kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről

szóló 10/2014 . (H. 24.) OGY határozat 124 . (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtan i

Balog Zoltánhoz, az emberi er őforrások miniszteréhez

„Mikor lesz újra zavartalan a betegellátás a Fejér Megyei Szent György Kórház felújítá s
ellenére beázott műtőiben?”

címmel, amelyre a választ fiásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fejér Megyei Szent György Kórház műtő és intenzív blokkját p2014-ben mintegy 3, 5
milliárd forintos uniós forrásból újították fel . A felújított épülettömböt 2015 áprilisában vetté k
használatba . A legutóbbi heves esőzések alkalmával a felújított műtők beáztak. A kórházban
dolgozók elmondásai alapján nem ez volt az első beázás, és egyéb kirívó műszaki
hiányosságok is vannak, ezért az új műtők gyakorlatilag alkalmatlanok a rendeltetésszerű
használatra. Az ATV riportjában a kórház vezetője elismerte a beázások tényét, és azt i s
közölte, hogy a hiányosságok miatt a kivitelezővel perben állnak . A kivitelezőt azonban nem
volt hajlandó megnevezni.

Miniszter úr !

Alighanem osztja azt az álláspontomat, hogy az EMMI egyik legfontosabb feladata a
zavartalan betegellátás feltételeinek biztosítása . Ezért kiemelt figyelmet és beavatkozást
igényel, ha egy jelentős megyei intézményben műszaki problémák miatt akadozik a
betegellátás. Az pedig különösen elfogadhatatlan, ezért beható vizsgálatot kíván, ha eg y
milliárdos összegekért közpénzen felújított létesítmény bizonyul alkalmatlannak a z
egészségügyi feladatok ellátására .

Mint az Ön előtt is jól ismert a közfeladatot ellátó szervek által kötött szerz ődések közérdekű
adatok. Az uniós támogatások felhasználásának átláthatóságának biztosításához pedi g
különösen jelentős közérdek fiíződik. Minderre figyelemmel elfogadhatatlan, hogy a



kórházzal szerződésben álló, uniós forrásokból kifizetett kivitelező személyét nem hajlandóak
nyilvánosságra hozni .

Fentiekre figyelemmel az alábbi kérdéseket intézem Miniszter úrhoz :
• Milyen intézkedéseket tettek/tesznek annak érdekében, hogy a felújított m űtőkben

zavartalanul folyhasson a betegellátás?
• Ki volt a felújítási munkák kivitelezője?
• Indítanak-e a vizsgálatot a felújított műtők kivitelezési munkálatainak hiányosságai

miatt?

Budapest, 2017 . július 14 .
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